
A pontrendszer használatával kapcsolatos anonim kérdőív kiértékelése 

(4 éven át tartó használat után, visszatekintve) 

Az iskola neve: Zimándy Ignác Általános Iskola 

Az értékelésnél válaszadók száma: 24 fő 

A kérdőív: 2019.október-november 

 

Állítás / Kérdés 
A választott értékek részletesen (db) / Válaszok részletezve 

Átlag 
1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 

1. Szeretem / Szerettem a pontrendszert. - - 1 - 2 - 2 2 3 14 8,75 

2. A sima osztályzást jobban szerettem. 6 1 5 4 4 1 1  1 1 3,79 

3. Az etapok hossza … * 

4. A pontrendszer igazságosabb, mint a régi 

osztályozási rendszer. 
- - - - 3 2 1 8 2 8 8,17 

5. Könnyebb jó jegyet szerezni a pontrendszerben. 1 - - 1 1 1 - 3 1 16 8,71 

6. A pontrendszerben többet kell dolgozni. 4 3 2 3 5 - 2 2 2 1 4,63 

7. A pontrendszer használata miatt jobban aggódom a 

jegyeim miatt. 
12 1 2 2 1 3 1 1 - 1 3,17 

8. Féltem a pontrendszer bevezetésétől. 9 3 2 2 3 - 1 2 2 - 3,54 

9. A pontrendszer használata segített abban, hogy 

kevésbé stresszeljek a jegyeim miatt. 
1 - 1 1 - - 3 4 2 12 8,29 

10. Mi tetszett leginkább a pontrendszerben? *kifejtős 

11. Mi nem tetszett a pontrendszerben? *kifejtős 

12. A pontrendszer megtanított arra, hogy egyénileg 

szervezzem meg (osszam be) a feladataimnak az 

elvégzésének idejét. 

1 - 1 1 - 2 3 8 3 5 7,58 

13. A pontrendszerben változatos feladatokat lehetett 

választani, beküldeni. 
- - - - 2 1 1 2 5 13 8,92 

14. Ha a témazáró eredménye is beleszámított volna a 

pontokba, akkor … 
* 

 

 



A „ * ” – gal jelölt válaszok részletezve: 

3. Az etapok hossza …  

1. megfelelő volt   19 fő 

2. rövid volt     2  fő 

3. hosszú volt     0  fő 

4. nem tudom eldönteni   3  fő 

 

10. Mi tetszett leginkább a pontrendszerben? 

Több "javítási" lehetőség volt (plusz feladatok: kísérletek, kisfilmek, prezentációk)  

Rengeteg lehetőség van javítani. 

Lehetett javítani a jegyeiden!  

Sok lehetőséged volt javítani, és nem izgultam annyira, hogy rosszabb lesz a végeredmény, mint a rendes osztályozási rendszerben.   

Az, hogy projekttel feljebb lehetett vinni a pontok számát. 

Rengeteg javítási lehetőség volt, illetve jó volt benne, hogy a feladatért kapott pont azonos volt a feladatba fektetett munka nehézségével. 

(könnyebb feladatért kevesebb, és a nehezebb feladatért több pont járt). 

Hogy nem magolni kellett es kreatívabb, érdekesebb volt vele a tanulás 

Az, hogy könnyebb volt jó jegyet szerezni. 

Szorgalommal lehetett javítani a jegyeken.  

Sok javítási lehetőség volt.  

Hogy lehetett a jegyeidet/pontjaidat feljebb húzni kreatív vagy olyan feladatokkal, amit kedvelsz/szeretsz csinálni. 

Hogy mindig volt a javításra is esély, ha úgy álltunk a jegyekkel. 

Az, hogy szerintem könnyebb volt jobb jegyet szerezni. 

Könnyen áttekinthető. 

Tetszett, hogy szorgalmikkal lehetett több pontot szerezni, ezáltal jobban érdekelt a jegyem és több erőfeszítést tettem bele. Szerintem 

nagyon motiváló tud lenni, ha az ember egy másik perspektívából nézi a rendszert! 

Hogy ha valami nem sikerült akkor azt ki lehetett javítani. 

Ha az egyik dolgozat nem sikerült olyan jól, utána egy kis pluszmunkával mindig fel tudtam javítani a jegyemet. 

Az, hogy csapatokban is lehetett dolgozni. 

Ha el is rontok egy dolgozatot, kijavíthatom. 

Kiszámítható, ellenőrizhető, utólag visszanézhető. 

Az, hogy egy rosszabban sikerült dolgozat után is volt lehetőségem javítani. 



11. Mi nem tetszett a pontrendszerben? 

 Lehetne kicsit tovább terjedő szakasz az 5-ösnel és a 4-esnél, nem csak 1-2 pont 

Jobban megkövetelte, hogy teljesítsek, ami nem baj. :D 

Összességében több időt kellett bele fektetni, de biztosabb volt a jó jegy! 

Hogy néha ki kellett lépnem a komfortzónámból. 

Körülbelül teljesen jó, néha sok az ötösért járó pont. 

Semmi különös. Talán néha a határidő volt rövid, de tanártól függően meghosszabbíthatják, szóval ezzel sem volt különösebb 

problémám. 

Hogy ha a szódogákra nem tanultál, akkor nem biztos, hogy tudod a szavakat, de ha a szorgalmikat megcsinálod akkor jó jegyet kapsz. 

Hogy valamikor számítógépen kellet feladatokat végezni. 

Nem tudtam követni hány pontom van, es hány ponttól milyen jegyet kapok. 

Talán az, hogy rövid volt az idő rá, néha. De csak tényleg néha nehéz volt a feladat. 

Sokat kell vele dolgozni.  

Nekem minden tetszett. // Nem volt vele olyan. (6 ilyen vagy hasonló válasz született) 

 

14. Ha a témazáró eredménye is beleszámított volna a pontokba, akkor … 

 

 1. nehezebb lett volna jobb jegyet szerezni.   8 fő 

 2. az igazságosabb lett volna     5 fő 

 3. nem tudtunk volna javítani     3 fő 

 4. kevésbé stresszeltem volna a tz megírásakor       13 fő 

 5. nem tanultam volna rá     0 fő 

 6. egyéb       1 fő 

 

 

2019.november 13.            Izsák Dávid 

                    sk. 


